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BRMG.KS-IX.0012.6.2016 
 

PROTOKÓŁ Nr 21-6/2016 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 22 czerwca 2016 roku, a rozpoczęło o godz.16:00 w sali nr 007 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan pięciu (5) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyły cztery 
osoby (4), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecny: Jaromir Falandysz 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 21 posiedzenia Komisji, stwierdził quorum, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Podsumowanie Klubowych Piłkarskich Mistrzostw Gdańska Juniorów. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska – Biuro Prezydenta ds. Sportu 
 

2. Plan budowy pełnowymiarowych boisk piłkarskich w Gdańsku. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska: Dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych   
 

3. Budowa jedynego w Gdańsku pełnowymiarowego boiska krytego w dzielnicy 
Ujeścisko. Plany inwestora dotyczące inwestycji i udostępnienia obiektu dla 
Gminy w godzinach porannych i południowych. 
Przedstawiają: radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji, Przedstawiciele Prezydenta Miasta 
Gdańska: Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych   
 

4. Przebudowa boiska szkolnego przy Gimnazjum Nr 10 przy ul. Gościnnej. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska: Dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych   

 

5. Przegląd przyszkolnych obiektów sportowych (boiska, hale, szatnie). Lista 
priorytetów. Ocena stanu infrastruktury sportowej na terenie szkół. Możliwość 
współpracy prywatnych inwestorów w ramach PPP w szkołach posiadających 
rezerwy terenowe – na przykładzie współpracy szkół gdańskich i gdyńskich, w 
celu optymalizacji wydatków na infrastrukturę sportową. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska – Wydział Rozwoju Społecznego 
 

6. KS Olimpia Osowa – sekcja unihokeja. 
Przedstawia: radny Mariusz Andrzejczak  
 

7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że do Komisji zostały skierowane do 
zaopiniowania projekty uchwał: 

• Zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska - druk nr 731 – w zakresie działania Komisji,                      

• Zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 
rok – druk nr 732 – w zakresie działania Komisji. 
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Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 731 w zakresie działania Komisji był 
omawiany w pkt 1 porządku, a druk nr 732 w zakresie działania Komisji jako pkt 2 
porządku.  
 
Temat dotyczący KS Olimpia Osowa – sekcja unihokeja byłby omawiana w pkt 3 
posiedzenia, a pozostałe tematy zgodnie z kolejnością począwszy od pkt 4 kolejno. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia 
wraz z zaproponowanymi zmianami. 
 

Komisja porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie – 4 głosami „za”. 

 
PUNKT  - 1 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 731 – w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 czerwca 2016 r. – BRMG-S.0006.179.2016) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 731 – 
w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami 
za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 731 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 21-6/37-7/2016). 
 

PUNKT  - 2 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok  – druk nr 732 – w 
zakresie działania Komisji.                         
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 czerwca 2016 r. – BRMG-S.0006.180.2016) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji.  
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Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Obsługa stadionu leśnego 240 tys. Co się kryje pod tym hasłem? 
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
Nie znam tych szczegółów. Może panowie z wydziału będą coś wiedzieli. Nie znam 
tych szczegółów, przynajmniej nie mam przy sobie tych materiałów.  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Mówimy o stadionie letnim. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Przepraszam, źle usłyszałem. Nie były przeznaczone środki na jego funkcjonowanie 
wcześniej?  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Nawet jeżeli chodzi o letni? 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Czy letni, czy leśny, bo pani powiedziała obsługa stadionu. Co to znaczy?   
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
To jest na kompleksową obsługę infrastruktury stadionu letniego MOSiR w Gdańsku. 
To jest tak: plaża w Gdańsku Brzeźnie pomiędzy wejściem 54 i 55.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Tylko pytanie. Zwiększamy koszty obsługi tego stadionu, bo już rozumiem, że 
jakieś wcześniej były przeznaczone na obsługę?  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
Oczywiście. To jest na pewno zwiększenie.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Na co nie wiemy?  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
Transport i montaż zabudowy kontenerowej wraz z podłączeniami instalacji 
elektrycznej i wodno – kanalizacyjnej. Wszystko jest tu napisane. Do wskazanych 
punktów przyłączeniowych, a po zakończeniu sezonu letniego demontaż, transport, 
oczyszczenie, zabezpieczenie przed korozją, zabezpieczenie zakończeń instalacji 
oraz przechowywanie zabudowy na kolejny sezon letni.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję. Jeżeli nie ma pytań to przechodzimy do głosowania. 
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Następnie uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 732 – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami 
za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 732 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 21-6/38-8/2016). 
 

PUNKT  - 3 
 

KS Olimpia Osowa – sekcja unihokeja. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Na poprzedniej naszej Komisji było wystąpienie KS Olimpia Osowa, która miała 
problemy, bo Energa odmówiła, która przez 15 lat, trudno to nazwać 
sponsorowaniem, ale to była pomoc. Jest propozycja, aby Komisja może zajęła 
stanowisko w tej sprawie.  
 
Następnie Przewodniczący przeczytał propozycję stanowiska o treści:    
 

Klub Olimpia Osowa, którego głównym celem jest szkolenie dzieci 
i młodzieży, przez kilkanaście lat reprezentował miasto Gdańsk w 
rozgrywkach ogólnopolskich oraz międzynarodowych, niejednokrotnie 
odnosząc sukcesy i zdobywając medale Mistrzostw Polski oraz startując w 
Pucharach Europy. 

Grupa Energa będąca od 15 lat najważniejszym partnerem sekcji 
unihokeja nie przedłużyła z klubem umowy o sponsoringu, stawiając klub w 
bardzo trudnej sytuacji, szczególnie, że KS Olimpia Osowa po zdobyciu 
Mistrzostwa Polski ma prawo wystąpić w kolejnej edycji Pucharu Europy, 
który w tym roku odbędzie się w Niemczech. Jednakże w obecnej sytuacji, ze 
względów finansowych, klub będzie musiał zrezygnować ze startu w tej 
imprezie. 

Mając na uwadze powyższe Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska 
popiera starania Stowarzyszenia KS Olimpia Osowa, aby Grupa Energa 
zmieniła swoją decyzję i przedłużyła z klubem umowę o sponsoringu. 

Jednocześnie Komisja prosi Pana Prezydenta o udzielenie 
wszelkiej pomocy w rozmowach Klubu z Grupą Energa.     
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Czy macie jakieś uwagi co do powyższego? 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Nie. Mogę tylko powiedzieć dwa zdania jako wnioskodawca tego punktu, tej 
prośby. Sytuacja jest o tyle ważna dla Klubu i dla nas też dla Gdańska, dlatego, że 
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ponieważ klub występuje do miasta oczywiście o dotację. Część dotacji otrzymuje 
na pewne cele, jednakże ten cel czyli udział w Mistrzostwach Pucharze Europy w 
Niemczech, do którego Klub musi się zdecydować w okolicach czerwca, aby wziąć 
w nich udział, jest o tyle ważne dla Klubu, że te środki, które otrzymywał w 
ramach sponsoringu Energi, a jak wiemy i to pan Prezes Klubu może to 
przedstawić, że to nie jest tak, że Energa skończyła się umowa, tylko ta umowa 
trwała i nagle została jakby zawieszona niezgodnie też jakby z warunkami umowy i 
wiemy, że w Gdańsku, znaczy, że jest to sytuacja taka ekstraordynaryjna, dlatego 
prośba jest też do Pana Prezydenta i do Grupy Energa o przemyślenie tej sytuacji, 
bo ile my nie podważamy zdania firm czy i kogo mają sponsorować i kiedy to tu 
mamy tak, że nagle zostało to przerwane, zawieszone i powoduje to bardzo 
komplikacje duże, a musimy sobie to jasno powiedzieć, że klub miał reprezentować 
przecież Gdańsk, nas, na tych mistrzostwach. Od wielu lat odnosi sukcesy, dlatego 
warto by było, gdyby ten nasz głos też gdzieś może się przebił.  
 
Pan Piotr Ludwichowski – Wiceprezes Klubu Olimpia Osowa, jeden z trenerów 
Tak jak kolega wspomniał Mistrzostwo Polski powoduje to, że można przystąpić do 
Pucharu Europy. Zawsze dzięki pomocy Miasta też udało się pozyskać wpisowe, 
ponieważ samo wpisowe do tej imprezy to jest ok. 10-12 tys. zł plus pobyt czyli 
przejazd, nocleg, wyżywienie. Natomiast w poprzednich latach jak były 
Mistrzostwa Polski zawsze otrzymywaliśmy pomoc Miasta jeśli chodzi o wpisowe i 
wyjazd. Sytuacja się zmieniła dosyć dziwnie dla mnie jako prezesa, ponieważ 
rozmowy były toczone z Grupą Energa od kilku miesięcy. 31 marca otrzymałem 
oficjalnego maila z pismem treści, że miło nam poinformować, że z państwa 
klubem zostanie przedłużona umowa o kolejny sezon włącznie z wszystkimi 
załącznikami, ze wzorem umowy, z logotypami, wszystkie prawne dokumenty 
zostały im wysłane na maila do akceptacji. Po kilku wiadomościach mailowych 
wszystko zostało zaakceptowane, wysłane z powrotem do osoby, która to 
prowadziła, po czym po trzech tygodniach zadzwoniłem kiedy możemy przyjechać i 
odebrać tą umowę, okazuje się, że Energa się wycofała, a nie było do nas żadnych 
zastrzeżeń wcześniej, żadnych problemów. Dział marketingu był bardzo 
zadowolony z naszych działań. Zostaliśmy postawieni w bardzo dziwnej sytuacji 
niezręcznej, niespodziewanej dosyć mocno można powiedzieć. W tej chwili klub 
jest w bardzo ciężkiej sytuacji, bo przy planowaniu budżetu wcześniej, tak jak 
mówiłem, jest to bardzo duże zaskoczenie dla nas. Pismo, które otrzymałem z 
Energi odmowne zostało wysłane na popierze firmowym, natomiast nie znajduje się 
tam żaden podpis, żadne nazwisko nawet drukowanymi, nie wspomnę o podpisie. 
To jest dosyć dziwna sytuacja, tak, jakby nikt nie chciał się do tego przyznać. 
Toczę różne rozmowy też, próbuje dotrzeć z różnych źródeł. Tutaj Radni Miasta 
Gdańska też z panem Jackiem Teodorczykiem, dzwoniłem do pana Jaromira 
Falandysza, z panem Grzegorzem Strzelczykiem zamieniłem zdanie prosząc cały 
czas o wsparcie i pomoc, ponieważ jesteśmy klubem głównie dla dzieci i młodzieży. 
Jest ponad 200 osób. Grupa seniorska zdobywa medale, laury, natomiast szkolimy 
głównie dzieci i młodzież.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję. Czy ktoś z członków Komisji chciałby zabrać głos? Czyli uważam, że 
wszyscy się zgadzają z przedstawionym stanowiskiem Komisji. Chciałbym, abyśmy 
przegłosowali to. Kto jest za przedstawionym wcześniej stanowiskiem?     
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USTALENIA KOMISJI – Stanowisko 
 
Stanowisko zostało podjęte przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 4 głosami za. (Stanowisko nr 21-6/1-1/2016 stanowi załącznik nr 
4 do protokołu). 
 

PUNKT  - 4 
 
Podsumowanie Klubowych Piłkarskich Mistrzostw Gdańska Juniorów. 
  
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Wzorem ubiegłego roku zorganizowaliśmy po raz drugi Klubowe Mistrzostwa 
Gdańska Juniorów. Duży, szeroki odzew klubowy, duży przegląd młodzieży 
piłkarskiej i oczywiście gorące kibicowanie rodziców. Wydaje mi się, że impreza 
bardzo udana, a o szczegółach opowie pan kierownik Marcin Sylwańczyk.  
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
przedstawił prezentację przedstawioną poniżej. 
 

PODSUMOWANIE

II KLUBOWE MISTRZOSTWA GDAŃSKA 
JUNIORÓW
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DATY

• Losowanie grup 29.05.2016 – Festyn „Gdańsk Dzieciom”

• 30.05-03.06.2016 – faza grupowa na boiskach ul. Budowlanych 49/5

• 04.06.2016 – finały na Traugutta 29

 
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
W stosunku do ubiegłego roku rozszerzyliśmy o jeden rocznik. Dołożyliśmy rocznik 
2008 czyli najmłodszy. 
 

Rocznik 2005                                                                  

• GRUPA A:
1. GKS KOWALE GDAŃSK II
2. SOKRATES GDAŃSK
3. PIŁKARSKA PRZYSZŁOŚĆ Z LOTOSEM
4. AKADEMIA PILKARSKA LG

• GRUPA B:
1. UKS KONRAD GDAŃSK
2. UKS 14
3. AP GDAŃSK
4. FOOTBALL ACADEMY

• GRUPA C
1. GEDANIA GDAŃSK
2. KP POMERANIA GDAŃSK
3. JAGUAR GDAŃSK
4. EX SIEDLCE

• GRUPA D
1. AP PIECKI-MIGOWO 2013
2. POLONIA GDAŃSK
3. GKS KOWALE GDAŃSK I
4. AS POMORZE

Rocznik 2006

• GRUPA A
1. A.S POMORZE 1
2. AP PIECKI-MIGOWO 2013
3. GEDANIA GDAŃSK
4. JAGUAR GDAŃSK
5. AP GDAŃSK

• GRUPA B
1. KS PORTOWIEC
2. POLONIA GDAŃSK
3. SPARTA GDAŃSK
4. PIŁKARSKA PRZYSZŁOŚĆ Z LOTOSEM

• GRUPA C
1. AKADEMIA PILKARSKA LG
2. FOOTBALL ACADEMY
3. POKOLENIA LECHII GDAŃSK
4. UKS KONRAD GDAŃSK

• GRUPA D
1. LECHIA GDAŃSK S.A
2. PIKI GDAŃSK
3. A.S POMORZE II
4. GEDANIA GDAŃSK II
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Rocznik 2007

• GRUPA A
1. PIKI GDANSK
2. AKADEMIA PILKARSKA L.G
3. LECHIA GDANSK S.A
4. OLIMPIA OSOWA
5. GKS KOWALE GDANSK II

• GRUPA B
1. POLONIA GDANSK
2. AP GDANSK
3. JAGUAR GDANSK
4. UKS KONRAD GDANSK
5. HURAGAN GDANSK

• GRUPA C
1. UKS 14
2. QUMPLE
3. SPARTA GDANSK
4. KS PORTOWIEC
5. GKS KOWALE I

• GRUPA D
1. EX SIEDLCE ORUNIA
2. PILKARSKA PRZYSZŁOŚĆ Z LOTOSEM
3. EX SIEDLCE
4. AP PIECKI-MIGOWO 2013
5. KP POMERANIA GDANSK
6. GEDANIA GDANSK

Rocznik 2008

• GRUPA A:
1. AP GDAŃSK
2. PIKI GDAŃSK
3. EX SIEDLCE
4. EX SIEDLCE ORUNIA
GRUPA B:
1. GKS KOWALE I
2. FOOTBALL ACADEMY
3. JAGUAR GDANK II
4. LECHIA GDAŃSK S.A
GRUPA C:
1. JAGUAR GDAŃSK
2. UKS KONRAD GDAŃSK
3. GKS KOWALE II
4. QUMPLE
GRUPA D:
1. AS POMORZE
2. PIŁKARSKA PRZYSZŁOŚĆ Z LOTOSEM
3. POLONIA GDAŃSK
4. GEDANIA GDAŃSK

 
 

STATYSTYKA

• 70 drużyn

• Roczniki 2005, 2006, 2007 i 2008

• ok. 700 dzieci
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Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Finał, który organizujemy na Traugutta jest tak pomyślany, że wszystkie drużyny 
przyjeżdżają i wszystkie drużyny biorą w nim udział. Jest gra o każde miejsce. My 
nagradzamy miejsce I, II i III w każdym roczniku. Tak wyglądały wyniki 
tegorocznych rozgrywek.  

 

WYNIKI

ROCZNIK 2005

• 1 miejsce – PIŁKARSKA PRZYSZŁOŚĆ Z LOTOSEM 

• 2 miejsce – AKADEMIA PIŁKARSKA LG 

• 3 miejsce – UKS CONRAD GDANSK

ROCZNIK 2006

• 1 miejsce – A.S POMORZE I 

• 2 miejsce – LECHIA GDAŃSK S.A 

• 3 miejsce – PIŁKARSKA PRZYSZŁOŚĆ Z LOTOSEM

 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Nastąpiła zmiana nazwy z Biało – Zielonej Przyszłości z Lotosem na Piłkarską 
Przyszłość z Lotosem. W tym przypadku była to drużyna Jaguara, bo w Gdańsku ta 
drużyna jest właśnie tą Piłkarską Przyszłością.  
 

ROCZNIK 2007

• miejsce – LECHIA GDAŃSK S.A 

• miejsce – PIŁKARSKA PRZYSZŁOŚĆ Z LOTOSEM 

• miejsce – AKADEMIA PIŁKARSKA L.G

ROCZNIK 2008

• miejsce – LECHIA GDANSK S.A 

• miejsce – PIŁKARSKA PRZYSZŁOŚĆ Z LOTOSEM 

• miejsce – GKS KOWALE II
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NAGRODY

Zawodnicy  /12 osobowy skład /

• 1 miejsce 300 PLN

• 2 miejsce 200 PLN

• 3 miejsce 100 PLN

• Trenerzy  / 2 trenerów /

• 1 miejsce  500 PLN

• 2 miejsce  400  PLN

• 3 miejsce  300 PLN

 
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Jeden z nielicznych turniejów, gdzie obdarowujemy takimi nagrodami tych młodych 
chłopaków.  
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Łączna pula nagród wyniosła 38 tys. zł.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Bardzo duży wkład jest organizatora.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Wszystkie kluby uczestniczyły. Czy KS Oliwia uczestniczy w takich rozgrywkach czy 
oni nie mają takiego klubu? 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Nie mają jeszcze młodzieży. Kiedyś uczestniczyli w rozgrywkach, a teraz oni nie 
występują ani w lidze. Natomiast my zapraszamy wszystkich, nawet chłopców, 
którzy od dawna grają w Wybrzeże Gdańsk. Po to są te mistrzostwa, żeby poza ligą, 
żeby w Gdańsku zrobić dla wszystkich rozgrywki. Dla maluczkich i dla tych 
wielkich. Chcę tu podkreślić właśnie dobrą współpracę i pracę kolegów z Jaguara, 
którzy ogarnęli to od strony technicznej.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Oni się teraz łączą z Lechią młodzikami?  
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Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Oni przejmują Biało – Zieloną Przyszłość z Lotosem i nazwali go Piłkarska Przyszłość 
z Lotosem i jest chyba 40 ośrodków, w tym jeden w Gdańsku to właśnie Jaguar. 
Przy czym chcą to zrobić w ten sposób, że przejmują młodzież, trenerów, ale 
miejsca treningów i rozgrywek pozostają niezmienione.   
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję bardzo. 
 

PUNKT  - 5 
 
Plan budowy pełnowymiarowych boisk piłkarskich w Gdańsku. 
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Szanowni państwo, wygląda to w ten sposób, że z punktu widzenia tego co mamy w 
najbliższym czasie jeśli chodzi o budżet tegoroczny i nasz WPF to boisk 
pełnowymiarowych, ale odnoszę się w pełni brzmienia co do tego słowa, znaczy 
boiska pełnowymiarowego w najbliższym czasie nie mamy w planach. To co 
planujemy jako boiska ogólnodostępne to za chwilę o nich powiem, a to co ostatnio 
zrealizowaliśmy to np. przy Meissnera, ostatnia nasza realizacja pełnowymiarowego 
obiektu. Oczywiście tych obiektów w Gdańsku jest więcej, już o stadionie nie 
wspominam, ale o boiskach MOSiR-u przy Traugutta i Zielonogórskiej, o boisku 
Gedanii, o boisku Polonii, o boisku Politechniki, Jaguar na Kokoszkach i AWFiS. To 
są boiska istniejące pełnowymiarowe, ale mówię ciągle o pełnowymiarowości 
boiska. Natomiast co w tej chwili jest z punktu widzenia takiego boiska 
ogólnodostępnego w planach to boisko przy Kościerskiej. Natomiast ono nie jest 
boiskiem pełnowymiarowym. One będzie miało wymiary takie jakie się udało tam 
zmieścić czyli 51x113 metrów. Jest przygotowana dokumentacja, jest świeże 
pozwolenie na budowę z 17 lutego tego roku, więc mamy 3 lata ważności tego 
pozwolenia. Szacunkowa wartość to jest 3,5 mln zł. My to analizujemy, bo 
analizowane są różne warianty współpraca, rozmowa z różnymi podmiotami i 
krótko mówiąc to boisko jest o tyle do przodu w tej hierarchii inwestycyjnej, że 
jest z wszystkimi pozwoleniami i gdyby nam się udało ten montaż finansowy 
skonstruować to będziemy mogli przystępować do realizacji. Czyli stricte 
pełnowymiarowego nowego do budowania nie ma, ale najbliższe takie podobne do 
pełnowymiarowego będzie przy Kościerskiej. Także to z tego punktu widzenia. Jest 
też rozmowa czy przymiarki przy SP 81. Tam jest klub KS Olimpia Osowa, który 
pozyskał własnym sumptem dokumentację boiska. Ono też nie będzie 
pełnowymiarowe. Jeszcze jest parę rzeczy związanych z drogą pożarową, bo tam 
jak państwo pamiętacie przy tej szkole SP 81 po zrealizowaniu nadbudowy, po  
zrealizowaniu boiska typu orlik, wielofunkcyjnego, placu zabaw, realizowany jest 
basen na Osowej, więc miejsca i cała infrastruktura do boiska jest mocno 
ograniczona. Z punktu widzenia tego pytania tak to wygląda jeśli chodzi o 
pełnowymiarowe boiska tak jak brzmiał tytuł.     
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Pytania proszę.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Może nie pytanie, ale przyznam szczerze, że bardzo dziękuję panu dyrektorowi za 
sprawę związaną szczególnie z tą Kościerską. Ostatnio nawet udało się pana 
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Prezydenta w tej sprawie poprosić też o to, żeby tą inwestycję przywrócić. 
Przygotowałem taki wniosek do komisji, bo myśmy w marcu to boisko przesunęli z 
tych wydatków inwestycyjnych, poparła to Komisja. Natomiast chciałbym, żebyśmy 
przyjęli kontrwniosek, prośbę o poparcie tego. Fajnie, że to wszystko jest na 
dobrej drodze. Ja chciałbym członkom Komisji powiedzieć, bo tu akurat koleżanka 
radna Beata Jankowiak też brała udział w tym spotkaniu na AWF-ie, że są dwa 
podmioty duże zainteresowane, ale właśnie jak rozmawiamy o tym, że Jaguar się 
łączy z Lechią, młodzikami piłkarskimi są bardzo zainteresowani. Nie wykluczają, 
żeby wspólnie z AWF-em rozmawiać, czy z innymi podmiotami, bo niestety nie 
mamy w Oliwie, w tej starej części takiego kompleksu sportowego, który dzięki 
dobremu gospodarzowi mógłby te braki, bo nie ma żadnego klubu piłkarskiego w tej 
chwili jako klub osiedlowy w całej naszej dużej dzielnicy przejąć, więc bardzo 
dziękuję za to, że ta sprawa się toczy, ale też trzeba sobie szczerze powiedzieć, że 
przez pierwsze miesiące, lata chętnych do grania na tym boisku i administrowania i 
operowania na tym boisku nie było, więc budowanie samego obiektu dla budowania 
nie mogło być do końca celowe. Teraz mamy rzeczywiście chętnych, mamy kluby 
sportowe, mamy uczelnię wyższą, także mam nadzieję, że uda nam się to boisko 
wybudować.   
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Teraz ten wniosek intencyjny. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK 
   

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska wnioskuje do Pana Prezydenta o możliwość 
przywrócenia w budżecie Miasta Gdańska inwestycji boisko wielofunkcyjne wraz z 
infrastrukturą towarzyszącą przy ul. Kościerskiej w Gdańsku. 
 

Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 4 głosami za. 
 

Wniosek nr 21-6/13-6/2016 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz przekazał prowadzenie Komisji Radnej Beacie 
Jankowiak. 
 

PUNKT  - 6 
 
Budowa jedynego w Gdańsku pełnowymiarowego boiska krytego w 
dzielnicy Ujeścisko. Plany inwestora dotyczące inwestycji i udostępnienia 
obiektu dla Gminy w godzinach porannych i południowych. 
 

Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Proszę radnego Hamadyka, żeby rozpoczął. 
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Jeśli chodzi o to boisko na Ujeścisku, to mieliśmy tutaj też spotkanie z panem 
dyrektorem. Znalazł się inwestor, który chciałby wykonać, bo to jest na terenie 
spółdzielni i ta spółdzielnia chciałaby tam wybudować boisko oczywiście w ramach 
ewentualnie jakiegoś partnerstwa, ponieważ te boisko miałoby być użytkowane 
przez uczniów pobliskiej szkoły. Tam takich obiektów brakuje. Z tym, że to boisko 
miałoby być na tyle wyjątkowe, że byłoby to pełnowymiarowe boisko kryte i to jest 
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właśnie cały taki patent, ponieważ takich boisk, nie tylko w Gdańsku, ale w całej 
Polsce za wiele nie ma. Rozbija się kwestia o wymiary, bo jest jakby na styk, więc 
inwestor cały czas czeka. Wiem, że pan dyrektor i pracownicy poczynili jakieś 
działania jeśli chodzi o sprawdzenie faktyczne tych możliwości. Mieliśmy też 
spotkanie u pana wiceprezydenta. Przyprowadziłem tych inwestorów i cały czas 
temat jest jakby w zawieszeniu, ale jak najbardziej otwarty, więc myślę, że też by 
było ciekawe jeśli chodzi od strony miasta, ponieważ zabezpieczyłoby kwestie boisk 
szkolnych, bo tam jest bardzo blisko tej nowej szkoły, która powstała przy ul. 
Płockiej. Tam powstała chociażby ta duża szkoła, która się rozrosła do 
nieprawdopodobnych rozmiarów, ale też jak wiemy obiektów tam brakuje, więc 
myślę, że jak dobrze pójdzie i te wszystkie rzeczy będzie można spiąć jeśli chodzi o 
kwestie tych parametrów to można powiedzieć, że miasto w dużej części mogłoby 
uzyskać taki obiekt wyjątkowy, ponieważ przez cały rok mogą odbywać się tam 
mecze, ponieważ boisko byłoby pełnowymiarowe i kryte. To jest takie coś co na 
pewno wielkie zainteresowanie by tam było. Najbliższe takie boisko jest w Płocku, 
wiem, ponieważ inwestor tam podglądał jak to wygląda. Przyjdzie jeszcze chwilę 
poczekać, ale jak wszystko będzie dobrze to się tam wydarzy. Nie wiem, czy pan 
dyrektor chciałby coś uzupełnić jeśli chodzi o parametry, bo o to się rozchodziło.  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Rozmawialiśmy w tej kwestii zarówno z urbanistyką jak i z Biurem Rozwoju 
Gdańska i tak naprawdę tutaj kwestią, bo to jest lokalizacja pomiędzy 
skrzyżowaniem ul. Przemyskiej i Starej Łódzkiej i ten wolny teren sięga prawie do 
ulicy Płockiej. To jest teren, który jest własnością Spółdzielni Ujeścisko. Tam 
dzisiaj jest pewne zagospodarowanie rekreacyjne typu placyk zabaw, natomiast tak 
naprawdę z punktu widzenia szczupłości tego terenu bardzo ważnym będzie taka 
koncepcja zagospodarowania, bo pytanie będzie do współpracy z inwestorem takie, 
że jeżeli inwestor w swojej koncepcji zagospodarowania nie zmieści 
pełnowymiarowego boiska krytego, bo chodzi o to, żeby zmieścić się z boiskiem, to 
są jego parametry i do tego jeszcze kryte poszerza zajętość terenu i pytanie czy 
jeżeli nie uda się pozyskać parametrów krytego, pełnowymiarowego boiska to czy 
inwestor będzie nadal zainteresowany? Dzisiaj te wszystkie materiały zebraliśmy, 
inwestor te materiały posiada i kwestia jest teraz przymierzenia się przez niego do 
takiej koncepcji zagospodarowania terenu, wtedy będziemy mogli wrócić do tego 
czy można iść dalej i czy uzyskamy to co wydaje się, że jest podstawą, czyli 
pełnowymiarowe kryte boisko, czy ono się tam fizycznie zmieści?        
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Jakie to są koszty mniej więcej takiej inwestycji? 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Sam balon, krycie kosztuje nieraz 800 tysięcy samo krycie. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
To zależy od kilku rzeczy. Ta koncepcja jest bardzo potrzebna, bo ona pokaże 
ulokowanie obiektu i czy mówimy też jeszcze o jakiś kolizjach, o jakiś dodatkowych 
uwarunkowaniach. Tu się nie da wprowadzić takiej ceny typu za metr kwadratowy 
czy tego typu wskaźnik.  
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Zerknąłem sobie na mapkę i widzę, że pięknie są trzy osiedla duże pod rząd i ten 
teren dalej, bardzo fajnie, że oni chcą to inwestycyjnie zabudować, tylko na taki 
obiekt ciekawy sportowy.  
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Kto ma być inwestorem? Sama spółdzielnia czy ktoś jeszcze z zewnątrz?  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Partnerzy, jeden z deweloperów. Tu na mapce tego nie widać, ale tam się tak dużo 
pozmieniało, że co chwilę nowe osiedle powstaje, także to na pewno sama 
spółdzielnia by tego nie udźwignęła, tylko ludzie, którzy z nimi współpracują. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
To jest w systemie publiczno – prywatnym? 
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Raczej nie.  
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
To spółdzielnia sprzedaje teren celem budowy?  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Z tego co kojarzę to ma być nadal ich teren, tylko udostępniany mieszkańcom 
Gdańska, uczniom szkół okolicznych, itd. Ma być oddane szerszemu gremium.  
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Czy są jeszcze pytania do tego tematu? Nie widzę.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Przyjmujemy do akceptującej wiadomości.  
 

PUNKT  - 7 
 
Przebudowa boiska szkolnego przy Gimnazjum Nr 10 przy ul. Gościnnej. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Z punktu widzenia tego miejsca to przede wszystkim jesteśmy w obszarze 
rewitalizacyjnym, więc w tej chwili dzieją się bardzo aktywne działania dotyczące 
precyzowania. Wiemy, że mamy 4 strefy, w które chcemy wejść czyli Orunię, 
Biskupią Górkę, jeszcze do tego jest Dolne Miasto i w tym wszystkim mamy po 
prostu precyzowanie teraz uwarunkowań. Co do samego Gimnazjum Nr 10 i boiska 
szkolnego, temat był wcześniej analizowany i tam są bardzo duże obostrzenia 
wynikające z planu miejscowego i tak naprawdę jeżeli w ogóle zapadła by decyzja, 
żeby zająć się tym boiskiem to ono jest dzisiaj asfaltowym boiskiem o określonych 
parametrach wielkości, którego nic więcej nie możemy zrobić poza wymianą jego 
nawierzchni, czyli wymienić ją z asfaltowej na poliuretan. Nie jesteśmy w stanie 
cokolwiek tutaj więcej zrealizować. Natomiast tak jak powiedziałem, ponieważ 
mamy tam obszar rewitalizacyjny, w tej chwili jeśli chodzi o plany inwestycyjne w 
tym obszarze koordynujemy je z rewitalizacją i też na listach boisk do najbliższej 
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realizacji w naszych planach inwestycyjnych po prostu fizycznie boisko przy 
Gimnazjum Nr 10 nie ma, nie figuruje. Jest tak obwarowane jak powiedziałem, 
czyli jeżeli w ogóle by wchodziło w grę ta funkcja boiskowa to jest tam jedynie 
możliwość zmiany rodzaju nawierzchni z asfaltu, bo dzisiaj jest to boisko asfaltowe 
na poliuretan.   
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Ten asfalt jest uszkodzony? 
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Wymiana jest już wymagana? 
 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Boisko jest zdatne do wykorzystywania, natomiast trzeba też wziąć pod uwagę fakt 
tego jaką placówką jest Gimnazjum Nr 10. To jest placówka z malejącą liczbą 
uczniów. To wynika ze specyfiki dzielnicy, aczkolwiek zaraz po drugiej stronie 
torów na ul. Smoleńskiej powstał cały duży kompleks boisk przy Centrum 
Kształcenia Podstawowego i Ustawicznego Nr 2 i on jest też dostępny. On jest 
wykorzystywany, a dosłownie kawałeczek w lewą stronę przy Szkole Podstawowej 
nr 16 na ul. Ubocze też jest kompleks, także uczniowie tego Gimnazjum w razie 
potrzeby mają dwa duże kompleksy w obrębie obwodu szkolnego do swojej 
dyspozycji. Zresztą na Smoleńskiej odbywa się bardzo dużo zewnętrznych 
wydarzeń. Ostatnio podsumowanie Footbolowego Gdańska też tam było. Także jest 
to bardzo otwarta szkoła i trzeba by tak naprawdę w kontekście rewitalizacji 
zastanowić się czy akurat przy Gimnazjum Nr 10 czy my potrzebujemy typowego 
boiska, czy np. nie potrzebujemy np. takich mniejszych boisk do gry na jeden kosz 
na przykład, zarazem z taką strefą rekreacyjną. Do terenu szkoły przylegają tereny 
po podwórkowe z prawej strony i z tyłu w stronę ul. Trakt Św. Wojciecha. Teraz 
rewitalizacja byłaby dobrą okazją, żeby nie patrzeć tylko na wycinek boiska, tylko 
spojrzeć na ten teren całościowo. Może udałoby się nam pozbawić go barier, 
płotków, szopek, wyczyścić teren, zazielenić trawą, bo tam jest dużo tej czynnej 
co już jest przestrzenią rekreacyjną umożliwiającą. Może bardziej sprzęty do 
rekreacji i małe właśnie boiska. To boisko nie wymieniać nawierzchni tylko 
zamienić na dwa pojedyncze do gry np. w kosza czy takie nietypowe, dodatkowo to 
się stanie fajną strefą, której akurat w tym promieniu nie ma, taką sąsiedzką, 
lokalną, a tą pełną infrastrukturę typowo sportową zawsze mamy w pobliżu w 
dwóch placówkach i możemy tak zrobić z kolei. Gimnazjum Nr 10 pracuje na jedną 
niecałą zmianę, także też możemy robić tzw. okienka w trakcie dnia, żeby 
młodzież gimnazjalna mogła spokojnie przejść na Smoleńską czy na Ubocze i 
wrócić. Tak dopełniając obrazu.    
 

Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Czy to jest oficjalna propozycja czy raczej dyrektor myśli, że mogłoby tak być, ale 
nigdzie to oficjalnie nie jest jeszcze zgłoszone? 
 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
My zgłosiliśmy to i jutro będę to ponawiał, zgłosiliśmy to do planu, do Gminnego 
Programu Rewitalizacji, który teraz jest konsultowany, jako wydział, a jutro 
będziemy ten temat podnoście oficjalnie na kolegium Pana Prezydenta. Zresztą to 
dotyczy i tego i budynku po dawnym Komisariacie Policji, które miasto odkupiło od 
Policji i miałoby go zagospodarować, także my ten obszar przy Gimnazjum…  
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Jaki jest metraż tego obszaru? 
 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
400 m po linii prostej. Tam będziemy z kolei w ramach rewitalizacji rekomendowali 
Prezydentowi powstanie Mediateki, filii biblioteki w stylu tak jak tej we Wrzeszczu, 
czyli pełnilibyśmy wtedy całość w tym obszarze dzielnicy i boisk i biblioteki i dom 
sąsiedzki jest tam już i byłaby ta strefa nietypowo rekreacyjno - sportowa.  
 

Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Czy panowie od nas oczekują, żeby było jakieś wsparcie Komisji czy raczej idzie to 
do przodu? 
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
To raczej idzie w dobrym kierunku dlatego, że w tej chwili rewitalizacja jest na 
obszarze wytyczenia czterech obszarów i bardzo mocnej konsultacji. Do 15 lipca 
schodzą informacje do Biura Rozwoju, które dzisiaj jest wiodące w rewitalizacji. 
Tam się przeniósł Referat Rewitalizacji i w tej chwili ustalane są tam szczegółowe 
projekty.  
 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Rewitalizacja szczegółowe projekty są przypisane do Wydziału Rozwoju 
Społecznego czyli ta miękką, programy wszelkie czyli jak już boisko czy ta strefa 
się utworzy z twardych pieniędzy inwestycyjnych to wtedy my będziemy pilnowali, 
żeby tam miał kto to animować i czym animować. 
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Twarde czyli inwestycje będą w Wydziale Programów Rozwojowych. 
 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Czterech pracowników mojego wydziału jest w tym Zespole ds. Programów także 
wydaje się, że mamy to opanowane.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Chciałem dopytać, ale panowie już wyjaśnili, że te pieniądze z Programu 
Rewitalizacyjnego mogą iść na infrastrukturę sportową częściowo, z tych twardych 
rzeczy.  
 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak, dlatego my trochę mówimy nie o infrastrukturze sportowej tylko o przestrzeni 
społecznej.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Chcę taki pomysł poddać, bo w ramach Budżetu Obywatelskiego, który 
realizowałem w Oliwie udało się takie leśne boisko za szkołą 23 w Oliwie 
wyremontować, zamienić bardzo tanim kosztem na miasteczko rowerowe. 
Polecam, bo akurat w tamtym miejscu się ono przyjmuje wolno z tego też względu 
trzeba tam kawałek dojść, a jeszcze to trzeba rozpropagować, ale brakuje takich 
miejsc, gdzie można z dziećmi, bo gimnazjaliści by z tego średnio korzystali, ale 
jeżeli mieliby inny rodzaj infrastruktury sportowej to naprawdę za nieduże 
pieniądze udało się takie znaki zrobić, wytyczyć te ulice. Kapitalna sprawa koło 
Tatrzańskiej i bardzo bezpieczna i tania, bo to tylko znaki.  
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Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Właśnie przy 16-tce ma powstać takie na Uboczu.    
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Czyli tam już jest. Czasami tych boisk, szczególnie asfaltowych to szkoda je 
niszczyć i inwestować bardzo dużo w nową nawierzchnię, bo można właśnie na inne 
funkcje, także podpowiadam, bo tutaj wspólnie z DRMG żeśmy takie robili.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Komisja zarekomenduje, że popieramy wasze starania. 
 
Propozycja wniosku: 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta, aby 
obszar Gimnazjum Nr 10 przy ul. Gościnnej w Gdańsku wraz z przyległymi działkami 
ująć szczególne w rewitalizacji Oruni. 
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Czy z racji tego, że przy tym Gimnazjum Nr 10 jest taka uboga infrastruktura, takie 
są tam warunki to też zainteresowanie pójściem do gimnazjum nie jest za duże, 
prawda? 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Gimnazja na dzień dzisiejszy przed 27 czerwca mówimy, bo 27 będziemy wiedzieć 
na nowo, jest tak, że gimnazja mają charakter obwodowy, więc jakby ściągamy 
dzieci z obwodu z Oruni, Św. Wojciecha, Lipce. Tam demograficznie chwilowo 
siadamy, w przeciągu dwóch, trzech lat się poprawi, aczkolwiek naprawdę 
gimnazjum bez względu na liczebność w tym miejscu musi pozostać. Ono ma 
charakter rewitalizacyjny i podnoszący status dzielnicy, więc nawet jak tam 
będziemy mieli 70 uczniów to i tak powinniśmy to utrzymywać, ale wiadomo, że 
wtedy trzeba się zastanawiać nad właśnie inwestycjami, żeby może nie iść w 
typową infrastrukturę sportową, tylko taką bardziej rekreacyjną. 
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Ile aktualnie jest uczniów? 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
W tej chwili mamy 270. To jest jakby jeszcze ustawowo do 120, poniżej 120 
możemy analizować, natomiast mówię, to jest szczególny obszar, więc tam 
powinno zostać. 
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Jeszcze jakieś pytania? Zagłosujemy nad wnioskiem.  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK 
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta, aby 
obszar Gimnazjum Nr 10 przy ul. Gościnnej w Gdańsku wraz z przyległymi działkami 
ująć szczególne w rewitalizacji Oruni. 
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Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 4 głosami za. 
 
Wniosek nr 21-6/14-7/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

PUNKT  - 8 
 
Przegląd przyszkolnych obiektów sportowych (boiska, hale, szatnie). Lista 
priorytetów. Ocena stanu infrastruktury sportowej na terenie szkół. Możliwość 
współpracy prywatnych inwestorów w ramach PPP w szkołach posiadających 
rezerwy terenowe – na przykładzie współpracy szkół gdańskich i gdyńskich, w 
celu optymalizacji wydatków na infrastrukturę sportową. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Pozwolę sobie podzielić to na trzy bloki. Z bloku przegląd szkolnych obiektów 
wydzielamy boiska i to byłby pierwszy temat. Na dzień dzisiejszy mamy 81 
oddanych nowych boisk. To jest w ostatnich pięciu latach, bo liczymy rok przed 
Euro. Te 81 boisk ma różny status. Część to są tzw. orliki, część to są obiekty 
junior, ale także są boiska czy obiekty wielofunkcyjne wybudowane tylko ze 
środków Gminy Miasta Gdańska. Na 75 z 81 funkcjonuje animator sportu w 
wymiarze 20 lub 40 godzin. Jeśli jest to obiekt typu orlik, czyli wybudowany przy 
pomocy środków także Ministerstwa Sportu i Turystyki, wtedy jest 40 godzin. 
Ministerstwo dokłada 20 godzin i miasto daje 20 godzin. To są te lepiej 
zabezpieczone. To jest tygodniowo liczba godzin. Też jest ustawione tak, żeby, bo 
teraz trwają regularne już kontrole kolejny rok z rzędu, żeby nie było w godzinach 
lekcyjnych tylko na pewno popołudniami i w weekendy, bo różne sytuacje się 
zdarzały. Jeśli chodzi o te 6 obiektów, na których nie ma animatorów to wynika z 
tego, że są to obiekty oddane w tym roku, a już mamy cykl budżetowy i dopiero od 
nowego roku szkolnego będziemy mogli to wprowadzić. Jeśli placówki wystąpią o to 
od nowego roku szkolnego też będą miały animatora. Pozostaje nam do zbudowania 
35 boisk wielofunkcyjnych. W tylu placówkach lub zespołach podstawowo – 
gimnazjalnych czy zespołach ogólnokształcących nie mamy jeszcze nowych, to nie 
znaczy, że stan tych 35 jest taki, żeby nie można na nich prowadzić zajęć, ale 35 
zostaje nam. Rocznie udaje się nam zrobić między 6 a 9. Myślę, że teraz jest też 
duże ryzyko zmniejszenia tego tempa, bo te 9 czy nawet w jednym roku 10 
osiągaliśmy dzięki temu, że pozyskiwaliśmy sponsora, dwóch sponsorów w zasadzie 
to była Grupa Lotos i Grupa Energa. Od tego roku to się drastycznie zmieniło. 
Odwołuję się do słów, które mówił przedstawiciel klubu z Osowej. Ta sytuacja, 
którą mają oni dotyczy ponad 100 organizacji pozarządowych w mieście Gdańsku.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Myśmy się już do pana Prezydenta zgłaszali taką prośbę, bo już wcześniej, że to nie 
jest jedyny taki problem.      
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Pan Prezydent teraz od wydziałów i od współpracujących jednostek zbiera 
informacje o tym, gdzie spółki Skarbu Państwa się wstrzymały. W przypadku Grupy 
Energa rocznie nasze gdańskie organizacje pozarządowe i kluby sportowe 
pozyskiwały kilka milionów złotych. Wyłączam Lechię. Stąd pewnie przy tych 
boiskach, przy budowie trochę zwolnimy, natomiast nigdy nie schodzimy poniżej 
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tych 6. Także zakładamy, że w ciągu najbliższych kilku lat uda nam się domknąć. 
Na wszystkich obiektach będziemy mieli wtedy nową infrastrukturę. Ona jest też 
inaczej budowana. Zupełnie inna nawierzchnia. To już państwo widzieliście na 
kliku nowych otwieranych. Poza tym staramy się nie budować samego biska jako 
boiska tylko albo z bieżnią, albo z infrastrukturą uzupełniającą, z małymi 
trybunami. Najświeższe jakie mamy to są oddane na Letnicy na Suchej i na Starym 
Chełmie przy SP Nr 47 i to jest bardziej nasz kierunek myślenia. To co jest też 
ważne to to, że te boiska nie pracują tylko dla szkoły, tylko pracują dla 
społeczności, bo to jest też założenie. Także tak wygląda sprawa samych boisk.   
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Jest jakaś lista priorytetowa, które boiska będą do realizacji?  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Ta lista tworzy się rok rocznie na bazie tego jak dyrektorzy placówek zgłaszają, 
albo przy udziale państwa radnych, ale formalnie dyrektor szkoły występuje do 
wydziału, w tej chwili do Wydziału Rozwoju Społecznego. My przygotowujemy 
opinię i o priorytecie przyznajemy punkty. Zależy to od dzielnicy im trudniejsza to 
wiadomo, że to jest wyższy priorytet. Im więcej mamy dzieci czy rozwijająca się 
dzielnica tym więcej punktów i jeszcze patrzymy na to, jak w pobliżu wygląda 
infrastruktura. Wiadomo, że jak jej nie ma to są dodatkowe punkty. I na bazie tych 
wniosków, które schodzą staramy się rankingować, ale robimy to zawsze na 
przełomie października i listopada. W tej chwili leci do tego roczna lista i m. in. 
czeka nas jeszcze otwarcie w Nowym Porcie Zespół Szkół Morskich i jeszcze dwa 
boiska. Czyli jeszcze trzy w tym roku otworzymy. Październik, listopad będzie nowa 
lista rankingowa i też będziemy wiedzieli jaki będzie limit od pani naszej Minister 
Finansów Miejskich i wtedy będziemy starali się, żeby to było albo 6, albo 9. Cały 
czas szukamy oczywiście wsparcia sponsorskiego, bo nawet nam to ułatwia, że jeśli 
do każdego z boisk dorzuci nie pełną kwotę, tylko jakąś to zawsze kolejne już 
łatwiej nam rozpocząć i wtedy łatwiej nam przekonać panią Skarbnik, żeby 
dorzuciła brakującą kwotę i mamy kolejne. Tak wygląda ten proces. Zaczęli 
dyrektorzy pisać. Właśnie Matarnia się zaktywizowała. W przypadku Gimnazjum Nr 
10 mamy ten inny pomysł, żeby w rewitalizacji. Jeśli państwo chcecie to na etapie, 
kiedy ta lista będzie w październiku, listopadzie będzie się tworzyła mogę też do 
Komisji to przekazać, żebyście państwo wiedzieli jak to rekomendujemy.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Żebyśmy mieli taką samą wiedzę jak zarządy rad dzielnic, co wiedzą co się u nich 
dzieje, że jak nas pytają, żebyśmy wiedzieli co się dzieje.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie ma najmniejszego problemu. Ten system obowiązuje drugi rok dopiero.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Gorzej jak ktoś jest pierwszy, a potem gdzieś spadnie.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Jedna tylko taka sytuacja była. My też patrzymy tak, że pierwszy, drugi, trzeci do 
sześć to się w danym roku zmieści, ale jak jest powyżej sześć to jest rezerwowa. 
Natomiast mieliśmy jeden taki przypadek, że boisko spadło. Zaskoczyły nas koszty 
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boiska przy SP nr 65 na Dolnym Mieście, gdzie po przygotowaniu projektu okazało 
się, że koszt boiska nie będzie standardowy 370 tys. – 400 tys., tylko chodzi o 1 mln 
200 tys., bo to jest boisko i szkoła przylega praktycznie do kanału, ulica tylko dzieli 
od kanału. Tam jest teren po prostu podmokły i jak boisko nam wyszło 1 mln 200 
tys. to zrzuciliśmy je dalej, bo w to miejsce możemy zrobić trzy inne boiska, więc 
to tylko jedna taka sytuacja była, a tak staramy się to mocno pchać do przodu. 
Drugi temat to hale, czyli w zasadzie sale gimnastyczne. Tutaj remont odbywa się 
w dwóch trybach. Pierwszy tryb jeśli wymaga to rozbudowy lub generalnego 
remontu razem z wymianą stolarki okiennej, to albo staramy się włożyć to do tzw. 
termomodernizacji i 30 naszych szkół w najbliższych trzech latach przejdzie 
termomodernizację i w ramach niej mamy ukrytą też np. rozbudowę czyli tak 
będzie ze szkołą 47 na Starym Chełmie, która ma małą salę, nie chcemy jej 
remontować tylko zrobić liftingu, tylko przy okazji termomodernizacji włożyć, 
ukryć koszty rozbudowy całkowitej. Drugi tryb, to jest tryb środki własne gminy i 
oczekiwanie kilkuletnie, wykonanie przez DRMG, ale dużo szkół, dużo placówek 
robi to w trybie bieżącym, czyli np. w jednym roku wymienia, cyklinuje parkiet, w 
drugim roku robi ściany, w trzecim roku np. wymienia stolarkę okienną, chociaż ta 
na ogół jest wymieniana w ramach programu wymiany stolarki okiennej. To DRMG 
robi. Grupowo kupuje dla całych dużych grup i to wychodzi taniej. Na ogół jest tak, 
że szkoła ma wymienione już okna np. w Sali gimnastycznej. W następnym roku 
robi sobie podłogę, a w następnym ściany i to jest w ramach bieżącego budżetu 
szkoły. My staramy się, wiedząc, że ta szkoła zgłosiła do nas na bieżąco taki akces 
pilnować, żeby tych części na usługi szkole trochę dorzucić pieniędzy, żeby mogła 
to robić. Część szkół radzi sobie w taki sposób, że my zwiększamy np. etat. Mają 
konserwatora na pół etatu, a my dajemy przynajmniej na jeden rok cały etat tego 
konserwatora i wtedy konserwator w ramach tego dodatkowego etatu plus zakup 
materiałów ładnie to ogarnia. To jest trochę taka metoda gospodarcza, ale 
wychodzi taniej i mamy też placówki, w których tak robimy też sale lekcyjne. To 
bardzo nam przyspieszyło proces. Jedyne co jest trudne do dopilnowania to, żeby 
nam się nie pojawiła jakaś kolorystyka dziwna, że dyrektor szkoły zaszaleje i mamy 
różową salę gimnastyczną. Teraz wprowadziliśmy standard kolorystyki. Być może 
państwo widzieliście Gimnazjum Nr 3 na Chełmie są barwy takie stonowane szary, 
popielaty z wstawkami czerwonymi, w kolorze miasta i prosiliśmy, żeby to raczej 
były takie kolorystyki. Tak to idzie. Mamy dwie szkoły, które nie mają sali 
gimnastycznej. To jest Szkoła Podstawowa Nr 21 na Biskupiej Górce i Gimnazjum 
Nr 10 na Oruni. To wynika tak naprawdę z tego, że nie ma możliwości …   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Na Otomińskiej jeszcze.   
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Oni mają salkę.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Ale mają mieć nową.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Akurat Otomińska to jest SP 84 i tam będzie rozbudowa szkoły o dodatkowe 
oddziały, więc też sytuacja się poprawi i tam też jest mowa o tym, że moglibyśmy 
postawić balon, ale to w następnym punkcie będę mówił. Także tam nie jest źle, 
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ale dwie nie mają zupełnie. 21 na Biskupiej Górce ze względu na położenie szkoły 
na skarpie nie ma możliwości na terenie szkoły niczego dostawienia już. I to 
dyrekcja wie, tu jesteśmy z tym pogodzeni. Nie ma jak. Gimnazjum Nr 10, budynek 
zabytkowy przylegający też do kompleksu zabytkowego kościoła. Nie będzie nigdy 
jak, plus te obostrzenia, o których dyrektor Dawidowski mówił, że nie mamy jak 
tam wstawić. Ale mamy wkoło też infrastrukturę. To są jedyne takie sytuacje i 
uczciwie mówię.  
Jeżeli chodzi o szatnie to rozumiem, że mówimy o szatniach, przebieralniach tzw. 
To też się dzieje na bieżąco. 12 placówek mówi, że zgłosiło się do tego, żeby ten 
remont był bardziej generalny, natomiast cała reszta ma raczej w bieżącym trybie 
też to realizowane. 12 nas czeka i te 12 wynika z tzw. nakazów czy Straży Pożarnej 
czy Sanepidu i te nakazy chcielibyśmy jednorazowo zrealizować. W tej chwili 
ubiegamy się o uruchomienie środków z rezerwy budżetowej, bo nie chcielibyśmy, 
żeby nagle Sanepid po prostu nam nie przedłużył tej prolongaty, ale chcielibyśmy, 
żeby te nakazy jednorazowo były zrobione, żeby się nie ciągnęły. Dziś my to 
zabieramy z bieżącego funduszu na modernizację. Więc każdy nakaz zabiera z tych 
pieniędzy takich typowo inwestycyjnych, które mogłyby nas do przodu posuwać i 
nam trochę tego szkoda, bo to ciągle ciąży.  
Ostatnie to jest partnerstwo publiczno – prywatne. Podzieliłem to sobie tak: 
baseny, hale i tzw. balony np. do tenisa, ale nie tylko i inne na jakieś budowle 
rekreacyjne. W przypadku basenów to po pierwsze jest program budowy basenów 
miejski i to jest w tej chwili Orunia, Stogi, Osowa i czwarty jest w tej chwili w 
decyzji i będzie to albo Śródmieście, a druga lokalizacją proponowaną są Siedlce 
przy Gimnazjum Nr 2. W tej chwili Wydział Polityki Gospodarczej nad tym pracuje. 
Myśmy rekomendowali do sieci, bo patrzymy jak możemy to uzupełniać to z siecią 
MOSiR-owskich basenów i tych pozostałych przyszkolnych pływalni, żeby to się nam 
w siatkę zbierało. Pierwszą przymiarkę zrobiliśmy. We Wrzeszczu zamykany będzie 
Start, w związku z tym w sieci, to nie był basen miejski, ale w sieci pojawia się 
nam dziura i tam zaczęliśmy pierwszy taki przypadek, gdzie próbujemy to jako 
miasto zrobić to w partnerstwie publiczno – prywatnym i też ten proces prowadzi 
Wydział Polityki Gospodarczej.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Ale nie z tym inwestorem, który miał basen?  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie. Zupełnie z innym inwestorem, ale to Wydział Polityki Gospodarczej i pani 
dyrektor Bierut prowadzi te rozmowy.  
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
To będzie w innej lokalizacji?  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Jedną z proponowanych lokalizacji jest skrzyżowanie ul. Legionów  i Hallera przy 
SP 49. Tamten był na Wajdeloty. My w partnerstwie zazwyczaj wnosimy grunt. My 
musimy szukać po naszych gruntach, a grunt przy SP 49 jest, a w dodatku jest to 
szkoła, która też demograficznie cierpi, więc dostawienie do niej basenu też 
prawdopodobnie pomoże pozyskać dzieci poza obwodowe, a na tym nam zależy. 
Poza tym jest dobrze skomunikowane. To jest też teren przylegający do Gedanii. 
Trudno mi powiedzieć czy wypali to partnerstwo, ale próbujemy. W przypadku hali 
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balonów nie stosujemy partnerstwa publiczno – prywatnego, tylko idziemy albo w 
dzierżawę terenu pod to, że inwestor stawia balon czy halę przenośną i do południa 
funkcjonujemy my, a po południu realizuje on swoje komercyjne zajęcia, ale 
nawet często jest tak, że mamy w kilku placówkach, że użyczamy ten teren, 
inwestor nam przykrywa boisko. Tak jest i w Oliwie i we Wrzeszczu. Dzięki temu 
my zyskujemy kryte boisko. W ciągu dnia korzystamy, a po południu on realizuje 
komercję. Przymierzamy się też do takich nietypowych. Przeróbka Szkoła Nr 61 
pojawił się pomysł inwestora prywatnego na zbudowanie ogólno miejskiego 
Skateparku i my się przychylamy do tego, bo taki ogólno miejski Skatepark na 
Przeróbce też nobilitowałby dzielnicę. Teren przy szkole jest bardzo duży, a 
okazało się, że do zbudowania pełnej opcji tego Skateparku brakuje nam fragmentu 
gruntu, który okazał się gruntem należącym do PKP. To jest między nasypem 
kolejowym a płotem szkoły, trójkątny klin. Teraz wystąpiliśmy, żeby Wydział 
Skarbu albo spróbował zamienić ten grunt.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
To PKP Nieruchomości czy PKP Linie kolejowe?  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Aż tak nie pamiętam. Wydział Skarbu teraz będzie występował, żeby albo zamienić 
albo odkupić. To byłoby najcięższe. Może jest szansa, że np. PKP ma jakieś 
zadłużenie wobec miasta i tam można by dokonać tego. Ten teren umożliwiłby nam 
rozpoczęcie. Byłoby to w ramach placówki oświatowej co też daje nam fajne 
możliwości wsparcia też działaniami dodatkowymi, korzystania z tego przez dzieci. 
Inwestor też chciałby zgłosić ten projekt do ogólno miejskiego Budżetu 
Obywatelskiego na projekt ogólno miejski, żeby też jakieś środki wystartowały. Ale 
jesteśmy uzależnieni od tego klina. Czyli takie nietypowe partnerstwo publiczno – 
prywatne, ale w zasadzie sięgamy po każdą prawnie dozwoloną możliwość, żeby 
jednak te tereny szkolne rozwijać. Powstawanie tego typu obiektów na terenach 
szkolnych w takiej kombinacji zawsze nam pomaga finansowo. My możemy w jakiś 
sposób zawsze, mając to na swoim terenie, wesprzeć finansowo przez budżet 
szkoły, ale na ogół największą trudnością jest postawienie tego, inwestycja. Więc 
tutaj jesteśmy jak najbardziej otwarci. W tej chwili trzech inwestorów zgłosiło się, 
że chciałoby postawić już nie balon, tylko taką lekką konstrukcję halę na terenach 
naszych placówek: jeden na Przymorzu, jeden we Wrzeszczu, jeden na południu 
Gdańska przy Szkole Podstawowej nr 12. Tam mamy rezerwę przy szkole pod 
basen, ale tego basenu raczej w tej lokalizacji nie będziemy rekomendowali, bo 
byśmy już zakorkowali tą nieckę, w której leży szkoła nr 12. Ta szkoła ma prawie 
1500 uczniów. Tam są trzy zmiany, a jeszcze jakbyśmy basen włożyli to już by było 
za dużo. Wtedy rozważamy możliwość wpuszczenia np. takiej lekkiej hali, która też 
by odciążyła. Państwo mówiliście też o tym boisku na tym samym obszarze. 
Faktycznie to nie byłoby złym rozwiązaniem, żeby inwestor zbudował po drugiej 
stronie ulicy Havla. Tam faktycznie jest taka pusta przestrzeń, a my po drugiej 
stronie mamy szkołę, która do tej pory była niepubliczna, a od września tego roku 
ją upubliczniliśmy. To pan radny wspominał. Tylko ona nie powstała, tylko była 
wcześniej, tylko myśmy ją upublicznili. Tam faktycznie będzie 500 uczniów od 
nowego roku szkolnego i 200 przedszkolaków. Szkoła ma małą salę gimnastyczną. 
Powstanie takiego obiektu na pewno by nam ulżyło. Jak jesteśmy już przy tym, to 
za tą szkołą na ul. Rogalińskiej będziemy musieli też stawiać właśnie lekką 
konstrukcję halową właśnie przez to, że będzie więcej uczniów, to na tej jednej 
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małej salce gimnastycznej nie mamy szansy pociągnąć. Tak by to wyglądało na 
dzień dzisiejszy.   
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Czy są jakieś pytania?    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Mam tylko takie pytanie techniczne panie dyrektorze. Właśnie czasami jak to 
mówią osoby, szczególnie te osoby, które są zainteresowane, bo myśmy z panem 
dyrektorem szeroko ten temat omawiali i czasami są takie problemy, że taka duża 
hala, albo duży balon to jest kilkaset tysięcy złotych, czasami nawet 800-900 
tysięcy i czasami jest tak, że właśnie ten inwestor chce umowę na 10 lat i 
wiadomo, że dyrektor na tyle umowy, jako reprezentant szkoły, nie może zawrzeć. 
Czy wy będziecie też bezpośrednio przejmować od dyrektorów taką możliwość, że 
będziecie sami zawierać, czy nie ma takie możliwości?   
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Dyrektor może specjalnym upoważnieniem Prezydentem dostać dłuższą, natomiast 
10 lat to jest długi czas. Pani Skarbnik też w kontekście planowania wieloletniego 
finansowego maksymalne okresy, na które się do tej pory zgadzała to 5 lat. Takie 
mamy też wieloletnie prognozy finansowe. Nawet nie wychodzi mocno poza to i to 
z tego wynika. Do 5 lat jest możliwe.        
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Czy ja dobrze zrozumiałem, że w tej chwili wykonanych jest 81 boisk i jeszcze 
planowanych jest 35. To w sumie będzie 116.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Z czego to się bierze te 116? Tyle jest obiektów szkolnych?  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Część placówek to jest np. Zespół Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego, bo 
jednostek takich pojedynczych mamy 176 w mieście, ale np. na Jasieniu mamy 
podstawówkę, gimnazjum w jednym kompleksie i one mają jeden zestaw boisk, 
stąd jakby jest mniej boisk docelowo niż odrębnych jednostek.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Jak to się ma panie dyrektorze Trojanowski do całej Polski?  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Trudno mi powiedzieć. W momencie, kiedy ruszył ten program Junior to myśmy 
nadrobili zaległości sprzed iluś lat, a nikt tego nie ruszył i na Euro nie robił 
specjalnie boisk.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
U nas 16 boisk na samo Euro powstało.  
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Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Nam zależało na tym, żeby zostało coś namacalnego na pokolenia z tego Euro. Nie 
tylko impreza, nie tylko stadiony, ale boiska piłkarskie dla dzieci i młodzieży.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Macie teraz namacalny dowód, bo Polacy wyszli z grupy.  
 
Radna Beata Jankowiak - Wiceprzewodnicząca Komisji    
Temat uważam za wyczerpany. Dziękuję panu dyrektorowi.  
 

PUNKT  - 9 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
 
Korespondencja została przesłana mailowo członkom Komisji. 
W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Wiceprzewodnicząca podziękowała wszystkim za uczestniczenie w obradach i na 
tym posiedzenie zakończono – godz. 17:30. 
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